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Protokół 
z XLIV sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 26 października 2022 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.08 i trwała do godziny 14.42. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 13 radnych, tj. 86,67% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecny byli radni: Krzysztof Kaczmarek i Monika Przybył. Lista obecności 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Grzegorz Wabiński – Zastępca Wójta, Kierownik WSO i USC, Katarzyna Kmiecik-Rosa – 
Sekretarz Gminy, Małgorzata Kęsy – Zastępca Skarbnika Gminy, Józef Grobelny – kierownik 
Wydziału Służb Technicznych, Marta Naskręt – zastępca kierownika Wydziału Rozwoju 
Gospodarczego, Irena Wachowiak-Szudra – radca prawny oraz Jagoda Kowalewska – inspektor 
ds. obsługi rady gminy i samorządów mieszkańców. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr VI/30/2011 Rady Gminy Pępowo z dnia 21 marca 2011 r. 
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, 

b) uchwalenia programu współpracy gminy Pępowo z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2023, 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
e) ustalenia dziennej stawki opłaty targowej, 
f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030, 
g) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022, 
h) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Pępowo projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Pępowo na lata 
2022-2023, 

i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 
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W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 

powitał radnych oraz przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
13 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – wójt wnioskował o wycofanie z punktu 8. porządku obrad XLIV sesji 
Rady Gminy Pępowo podpunktu h) – rozpatrzenia i podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 
Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Pępowo na lata 2022-2023 oraz o rozszerzenie 
punktu 8. porządku obrad XLIV sesji Rady Gminy Pępowo o rozpatrzenie i podjęcie uchwał 
w sprawie: 
- przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Pępowo projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Pępowo na lata 2022-2023 – jako 
podpunkt h), 
- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – jako podpunkt i). 

Radni jednomyślnie – 13 głosami „za” – przychylili się do każdego z wniosków 
zgłoszonych przez wójta, w następstwie czego porządek obrad XLIV sesji Rady Gminy 
Pępowo został zmodyfikowany w zakresie punktu 8.: zmieniła się treść podpunktu h) oraz 
dodano podpunkt i). Imienne wykazy głosowań radnych oraz pierwotny porządek obrad 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z XLIII sesji Rady Gminy 

Pępowo był do wglądu w Biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Protokół z XLIII sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie – 13 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 

Rady nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych. Nie wpłynęły też żadne 
odpowiedzi na wcześniej złożone interpelacje. 

 
W punkcie 7 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto bez 
uwag. 
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W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 
a) zmiany uchwały nr VI/30/2011 Rady Gminy Pępowo z dnia 21 marca 2011 r. 
w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – 
projekt uchwały omówił zastępca wójta Grzegorz Wabiński. Wyjaśnił, że zmiana dotyczy 
terminu składania wniosków o dotacje; w pierwotnej uchwale termin składania wniosków 
przypadał do 30 kwietnia roku bieżącego, natomiast uchwała zmieniająca przewiduje, że 
wnioski będzie można składać do 31 października roku poprzedzającego rok budżetowy, 
w którym mają być prowadzone prace, co pozwoli zaplanować w budżecie gminy środki 
finansowe na przyszły rok. Nadmienił, że uchwała wnosi jeszcze jeden zapis – mówiący o tym, 
że w uzasadnionych przypadkach można ten termin pominąć. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/316/2022 w sprawie zmiany uchwały nr VI/30/2011 Rady Gminy Pępowo z dnia 21 
marca 2011 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac 
konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
b) uchwalenia programu współpracy gminy Pępowo z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2023 – 
projekt uchwały przedstawił zastępca wójta Grzegorz Wabiński. Jak wyjaśnił, program 
współpracy określa obszary, kierunki i formy realizacji wspólnych zadań gminy Pępowo 
z organizacjami pozarządowymi, a ponadto wskazuje priorytety oraz rodzaj udzielanego przez 
gminę wsparcia organizacjom pozarządowym, które będą realizowane na podstawie 
partnerskich relacji. Podkreślił, że projekt programu na 2023 rok został poddany konsultacjom 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami, a w dniu 29 września 2022 r. Wójt 
Gminy Pępowo rozpatrzył uwagi i opinie złożone przez organizacje pozarządowe podczas 
trwania tych konsultacji. Uwagi i opinie dotyczyły: zasad współpracy, form współpracy oraz 
priorytetowych zadań publicznych. Część uwag została przyjęta, a części nie uwzględniono. 
Szczegółowe zestawienie uwag i opinii zostało umieszczone w dniu 29.09.2022 r. w informacji 
dotyczącej rozpatrzenia opinii i uwag złożonych przez organizacje pozarządowe podczas 
konsultacji. Zastępca wójta stwierdził, że podjęcie uchwały jest zasadnie. Przypomniał, że 
w ubiegłym roku gmina współpracowała z sześcioma organizacjami, które „zapełniały luki” 
w zakresie zaspokajania potrzeb mieszkańców. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/317/2022 w sprawie uchwalenia programu współpracy gminy Pępowo z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
rok 2023 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
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c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – projekt uchwały omówiła 
zastępca skarbnika Małgorzata Kęsy. Jak przypomniała, na podstawie przepisów prawa Rada 
Gminy określa wysokość stawek podatku od nieruchomości, z tym że stawki te nie mogą 
przekroczyć rocznie stawek przewidzianych w obwieszczeniu ministra finansów. Wyjaśniła, że 
związku z powyższym proponuje się wzrost wysokości stawek na 2023 rok średnio o 14,7% 
w porównaniu z rokiem podatkowym 2022. Podkreśliła, że ustalając stawki podatku od 
nieruchomości, który jest znaczącym dochodem własnym gminy, kierowano się pozyskaniem 
dochodów w celu zapewnienia realizacji niezbędnych zadań gminy. Podsumowała, że wobec 
powyższego zasadnie jest podjęcie ww. uchwały. 
- Przewodniczący – poinformował, że uchwała została dogłębnie przeanalizowana podczas 
Komisji wspólnych. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/318/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – imienny 
wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych – projekt 
uchwały omówiła zastępca skarbnika Małgorzata Kęsy. Wyjaśniła, że stawki podatków od 
środków transportowych zostały określone na podstawie ustawy o podatkach i opłatach 
lokalnych oraz zgodnie z obwieszczeniem ministra finansów w sprawie górnych granic stawek 
kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2023. Poinformowała, że przedmiotowe stawki 
podatku od środków transportowych wzrosły średnio o 13% w porównaniu z rokiem 2022. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/319/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
– imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
e) ustalenia dziennej stawki opłaty targowej – projekt uchwały omówiła zastępca 
skarbnika Małgorzata Kęsy. Jak przypomniała, opłata targowa jest dochodem własnym gminy. 
Poinformowała, że proponuje się ustalenie dziennej stawki opłaty targowej za sprzedaż 
towarów od jednego stanowiska w wysokości 40,00 zł oraz za sprzedaż towarów w handlu 
obwoźnym w wysokości 12,00 zł. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/320/2022 w sprawie ustalenia dziennej stawki opłaty targowej – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
W  tym  miejscu  przewodniczący  zarządził  15-minutową  przerwę  w  obradach.  Po  przerwie 
kontynuowano realizację punktu 8. porządku obrad XLIV sesji Rady Gminy Pępowo. 
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f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2022-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy 
Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2022-2030 dotyczą 
dostosowania WPF do zmian w budżecie gminy Pępowo i dodano do niej szereg przedsięwzięć 
do realizacji w latach 2022-2023. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/321/2022 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2022-2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 

g) zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała zastępca skarbnika gminy Małgorzata Kęsy. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
– Radny Ireneusz Matyla – odnosząc się do działu Transport i łączność zauważył, że proponuje 
się pomniejszyć o 75 tys. zł środki na zadanie związane z modernizacją i opracowaniem 
dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej Pępowo – Anielin. Zapytał, czy chodzi 
o odłożenie tej inwestycji na przyszły rok. 
– Wójt – potwierdził, że chodzi o tę inwestycję i o udzielenie wsparcia w roku przyszłym 
z uwagi na to, że procedura dopiero się rozpoczęła i projekt ten najprawdopodobniej będzie 
gotowy na sierpień roku przyszłego. 
- Radny Ireneusz Matyla – podsumował, że nie rezygnujemy z zadania, tylko odkładamy je 
w czasie. 
- Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – odnosząc się do propozycji zmniejszenia planu 
dochodów z tytułu niewykorzystanych środków na dodatek węglowy o kwotę 490 tys. zł 
zapytał, czy temat został definitywnie zakończony, czy zrealizowane są te wnioski, które 
wpłynęły. Zauważył, że wnioski można składać do końca listopada. Dopytywał, czy gmina 
posiada odpowiednie zabezpieczenie i czy środki, które są zwracane, nie będą musiały jeszcze 
wrócić [do budżetu]. 
- Wójt – przyznał, że na skutek przezorności GOPS środki te były w znacznym stopniu 
przewymiarowane, ponieważ zakładano, że wniosków będzie znacznie więcej, podczas gdy 
ostatecznie okazało się, że nie ma ich aż tyle, w związku z czym wspomnianą kwotę należy 
zwrócić. Poinformował, że nie wszystkie wnioski nie zostały już rozpatrzone, niemniej jednak 
wpłynęły i są analizowane, a środki na ten cel są zabezpieczone i powinny wystarczyć. 
- Przewodniczący – zauważył, iż „przewymiarowanie” wiązało się z tym, że kilka gospodarstw 
[domowych] było pod tym samym adresem – było to łącznie 306 gospodarstw, niektóre 
gospodarstwa złożyły nawet po 3 wnioski. Przypomniał, że tak mówiło prawo i premier 
tłumaczył to w ten sposób. 
- Wójt – zgodził się ze swoim przedmówcą i potwierdził, że spora ilość wniosków (ponad 300 
sztuk) została negatywnie zweryfikowana. Uspokoił radnego Gulcza, że jeśli ktoś złoży 
wniosek, to jak najbardziej otrzyma dodatek węglowy, ponieważ wszystko zostało policzone. 
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- Przewodniczący – zauważył, że wnioski o dodatek dla gospodarstw z tytułu wykorzystywania 
innych źródeł ciepła, tzn. drewno kawałkowe, pellet, biomasa, gaz skroplony, olej opałowy, 
można składać do końca listopada, a te już złożone czekają na rozpatrzenie z powodu 
nieprzekazania środków z Urzędu Wojewódzkiego – gmina nie otrzymała jeszcze dotacji na te 
rodzaje opalania. Podkreślił, że otrzymana wcześniej dotacja była tylko na dodatek węglowy 
i nadwyżkę należy zwrócić. Wyraził przekonanie, że gmina otrzyma pieniądze na drugą część 
wniosków (innych niż „węglowe”), po czym poinformował, że na dzień 25 października zostały 
złożone 44 takie wnioski. Przewidywał, że ta liczba jeszcze się zwiększy, ponieważ do końca 
listopada zostało jeszcze trochę czasu. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/322/2022 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2022 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
h) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Pępowo projektu uchwały 
w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Pępowo na lata 2022-2023 
– projekt uchwały omówił wójt. Wyjaśnił, że uchwała ta musi być opublikowana w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Wielkopolskiego i z powodu niespełnienia tego warunku wojewoda 
odrzucił poprzednią uchwałę w tej sprawie. Jak podkreślił, podjęcie nowej uchwały pozwoli 
zaoszczędzić czas i wrócić do konsultacji. Zapewnił, że po podjęciu uchwały przez Wysoką 
Radę natychmiast zostanie złożony wniosek o opublikowanie jej w Dzienniku Urzędowym. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/323/2022 w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami gminy Pępowo 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Pępowo na 
lata 2022-2023 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 
 
i) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt uchwały omówiła 
zastępca skarbnika Małgorzata Kęsy. Jak przypomniała, uchwałą nr XLII/304/2022 z dnia 30 
sierpnia 2022 roku Rada Gminy Pępowo postanowiła o udzieleniu pomocy finansowej 
Powiatowi gostyńskiemu na rok 2022 na realizację zadania pod nazwą „Opracowanie 
dokumentacji na przebudowę drogi powiatowej nr 4803P Pępowo – Anielin” do kwoty 75 
000,00 zł. Wyjaśniła, że wyżej wymienione zadanie jest w toku, jednak termin zakończenia 
realizacji został przesunięty na 2023 rok; wobec powyższego zasadnym jest przesunięcie 
udzielenia pomocy na ww. cel na 2023 r., co wymaga podjęcia przez Radę Gminy przedłożonej 
uchwały. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XLIV/324/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – imienny 
wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Radna Alina Patalas – podziękowała wójtowi i firmie, która wykonała przystanek autobusowy 
dla dzieci szkolnych w Krzyżankach. 
- Radny Walerian Szafraniak – zwrócił się do wójta z pytaniem dotyczącym remontu 
chodników prowadzonego przez [gminną] grupę techniczną. Stwierdził, że remontowany 
odcinek być może zostanie skończony nawet i dziś, jednak pozostaje jeszcze drugi kawałek 
chodnika, który został zgłoszony do powiatu. Radny zapytał, czy chodnik ten zostanie 
naprawiony przez powiat, czy może remont wykonają pracownicy Urzędu Gminy. 
- Wójt – potwierdził, że odcinek chodnika, o którym była mowa na zebraniu, zostanie 
naprawiony jeszcze dzisiaj, natomiast odcinek, który został zgłoszony na policję, musiałby 
skonsultować z zarządca drogi, chociażby z p. Langnerem, w kwestii ewentualnych rozliczeń, 
rekompensaty, ponieważ gmina nie może wykonać 100% robót za powiat. Zapewnił, że 
skonsultuje się z zarządcą i poinformuje radnego telefonicznie o sposobie realizacji. 
- Radny Walerian Szafraniak – podziękował za naprawę fragmentu chodnika. 
- Wójt – odnosząc się do promesy nr 2 z „Polskiego Ładu” dotyczącej rewitalizacji stawów 
poinformował, że to nie jest tak, że gmina odstępuje kompletnie od zadania, rezygnuje 
z pieniędzy, ponieważ nigdy nie było ich na koncie – była jedynie promesa zapewniająca, że 
gmina może takie środki pozyskać. Podkreślił, że w programie „Polski Ład” zostały 
wprowadzone zmiany, a ponowne ogłoszenie przetargu na to zadanie wpisuje się w termin 
1 grudnia – i gmina zamierza taki wniosek złożyć, po uprzednim przeanalizowaniu zakresu 
planowanych prac we współpracy z projektantem. Sprecyzował, że chodzi o to, żeby wykonać 
tylko najbardziej niezbędne rzeczy, tak żeby ładnie to wyglądało, a przy tym było rozsądnie 
i bez przesady, tak żeby nie było trzeba zbyt wiele dokładać do tego zadania. Podkreślił, że 
dołożenie do zadania 2,67 mln zł przy wsparciu na poziomie 4,2 mln zł spowodowałoby, że 
relacja wyglądałaby kiepsko – stąd decyzja o odsunięciu w czasie realizacji tego zadania. 
Wójt zaprosił wszystkich do aktywnego udziału w obchodach święta listopadowego, które 
rozpoczną się 10.11. Nocnym Biegiem Niepodległości, natomiast 11.11. nastąpi uroczyste 
wciągnięcie flagi na nowy maszt pozyskany w ramach konkursu niepodległościowego oraz 
odśpiewanie hymnu, a na koniec promocja książki „Powstańcy wielkopolscy i żołnierze 1918-
1919 roku z Pępowa i okolic”. 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 

W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 
XLIV sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


